

Toby Fell-Holden



Lebt und arbeitet in London. BA in Philosophie, Politik und Ökonomie der Universität Oxford, Absolvent des MFA Programms der Columbia University School of the Arts, New York. Sein Abschlussfilm LITTLE SHADOW stand auf der Longlist für die BAFTA-Verleihung und wurde von der Casting Society of America (CSA) nominiert. 2014 Autor des international erfolgreichen Kurzfilms SUBORDINATE von Clara Leac.

He lives and works in London. After obtaining a BA in philosophy, politics and economics at Oxford University, he graduated from the MFA programme at Columbia University School of the Arts in New York. His graduation film LITTLE SHADOW was long-listed for a BAFTA and nominated by the Casting Society of America (CSA). In 2014 he wrote the internationally successful short film SUBORDINATE, directed by Clara Leac.

Filmografie Kurzfilme: **2009** Nova Scotia - Walking the Dog; (Drehbuch) **2012** Blackwood; (Drehbuch) **2013** Little Shadow **2014** Subordinate; (Drehbuch) **2015** Balcony

Viel weiß Tina nicht über ihre Mitschülerin mit dem Kopftuch. Ob sie aus Ägypten kommt oder dem Irak? Spielt das eine Rolle? Sie möchte für ihre Nachbarin da sein, sie vor den Schwierigkeiten im Viertel und zu Hause schützen. Warum glaubt Tina so viel über sie zu wissen? Annäherungsversuche und Vorurteile prallen in der Plattenbausiedlung aufeinander.



Charlotte Beaumont, Genevieve Dunne

Tina doesn't know much about the schoolgirl in the Hijab. She might come from Egypt or Iraq – but what does it matter? She would like to be there for her neighbour, to protect her from her tough life at home and in the neighbourhood. But how come Tina thinks she knows so much about this foreign girl? Prejudice and tentative advances collide head-on in the block.

Großbritannien 2015

17 Min. · DCP · Farbe

Regie, Buch **Toby Fell-Holden**
Kamera **Brian Fawcett**
Schnitt **Matteo Bini**
Musik **Terence Dunn**
Sound Design **Rob Szeliga**
Ton **George McMillan**
Production Design **Francesca Massariol**
Kostüm **Ruka Johnson**
Maske **Fiona J. Alexander**
Casting **Amanda Tabak**
Regieassistent **Lina Remeikaite**
Production Manager **Ashley Marsden**
Ausführende Produzentinnen und Produzenten
Vaughan Sivell, Franki Goodwin,
Mike Rattenbury, Andrew Thomas
Produzenten **Ali Mansuri, Tom Kimberley**

Darsteller

Charlotte Beaumont (Tina)
Genevieve Dunne (Dana)
Umit Ulgen (Karim)

Produktion

Clipside Films
London, Großbritannien
+44 7758250218
tom.kimberley@gmail.com

Weltvertrieb

noch offen